
Locatie: per ms-Teams i.v.m. Corona virus situatie

1. Opening en vaststellen agenda: 19.15 uur
a. Door voorzitter Dion Gigengack
b. Locatie: via ms-Teams
c. Er zijn 16 personen aangesloten bij de mesteams meeting

2. Beleidsontwikkeling
a. Onder verwijzing naar de in 2015 ontwikkelde beleidsvisie voor de 

afdeling benoemd de voorzitter de verschillende focuspunten. De 
doelstelling die betrekking heeft op het organiseren van 
bijeenkomsten is dit jaar erg onder druk komen te staan a.g.v. de 
maatregelen in het kader van de COVID-19 maatregelen

b. Ongeacht die beperking blijven de focuspunten hun waarde 
behouden voor de activiteiten van de afdeling: blijven werken aan 
contact leggen met doelgroepen, communicatie in stand houden, 
bieden van een netwerk voor kennisuitwisseling.

3. Uitvoering activiteiten
a. Met behulp van de presentatie (bijgesloten bij de notulen) is er 

inzicht gegeven in de staat van de activiteiten van 2019 en 2020 
t/m Oktober.

b. Een overzicht is in de presentatie bijlage opgenomen.
c. Voor 2021 zijn diverse activiteiten in de planning opgenomen, 

mogelijk dat er verder gegaan gaat worden met webinars. In ieder 
geval is de uitvoering van het Waterstof symposium voorzien als 
Webinar uitvoering in maart 2021

d. De opmerking van Steven Luitjes ten aanzien van het door de 
afdeling organiseren van eigen webinars zal in het bestuur worden 
besproken.

4. Notulen / Secretarieel verslag ALV 2019
a. Met betrekking en naar aanleiding van de notulen en het 

secretarieel jaarverslag van 2019, beide opgenomen in het 
informatie pakket dat na aanmelding is toegezonden, zijn geen op- 
en aanmerkingen gemaakt. Daarmee zijn de verslagen vastgelegd.

5. Financiën
a. De penningmeester, Paul van Moerkerken, geeft aan de hand van 

diverse slides een toelichting op de financiële verslaglegging over 
2019, de stand van zaken t/m Oktober 2020 en de begroting voor 
2021.



b. De voorzitter merkt op dat voor 2020 geldt dat de ontvangen 
deelname bedragen voor het geannuleerde fysiek uit te voeren 
Symposium Waterstof aan de betalende deelnemenden zal worden 
terug gestort.

c. De penningmeester merkt op dat ook m.b.t. de ontvangen bijdrage 
van het KIVI voor voorgenomen activiteiten, naar alle 
waarschijnlijkheid een deel zal moeten worden teruggestort.

d. Stemmoment: het verzoek voor decharge van het bestuur voor het 
gevoerde financiële beleid wordt met 13 stemmen vóór (hand 
opsteken via ms-Teams) en 3 maal geen reactie door de 
toehorenden decharge verleend.

e. Sponsorbijdragen
i. Diverse toehorenden merken op dat het niet mogen 

sponsoren van studenten activiteiten, in welke vorm dan ook,
een negatieve invloed heeft op de herkenbaarheid van het 
KIVI bij deze belangrijke doelgroep.

ii. De penningmeester geeft aan dat er een ommekeer in het 
verschiet ligt en dat het financieel ondersteunen van 
studenten activiteiten weer toegestaan gaat worden.

iii. Met dank aan de inbreng van Evert-Jan Bouvy, Steven 
Luitjens, Eric Persoon, Engel Hoefgeest, James Meijer: 
voorstanders met ervaring, goede ervaringen in het 
ondersteunen van studenten activiteiten.

6. Bestuursleden
a. Aan de hand van een overzicht wordt in de vergadering toegelicht 

hoe het bestuur nu is opgebouwd en welke zittingstermijnen gelden.
b. Desgevraagd licht de voorzitter toe dat de heer Bouvy niet als 

kandidaat bestuurslid te boek staat, maar dat hij wel als 
ondersteund adviseur aan het bestuur in het overzicht voorkomt.

c. Op initiatief van Engel Hoefgeest wordt ook de heer Loek Boonstra 
opgenomen in de lijst van de leden van de activiteitencommissie E-
Zuid.

7. Ledenraad 2019 – 2020
a. Paul van Moerkerken licht aan de hand van een presentatie slide de 

activiteiten toe die in de Ledenraad aan de orde zijn gekomen en / 
of een belangrijke rol spelen.

b. De onderwerpen zijn terug te vinden in de presentatie bijlage, 
alsmede in de verslagen die via intranet beschikbaar zijn.

8. Sluiting
a. Alvorens tot sluiting over te gaan is er als algemeen onderwerp door

Eric Persoon naar voren gebracht dat de overheid in toenemende 
mate lijdt onder het verlies aan inhoudelijke technische kennis bij 
overheidslichamen en ook het parlement. Het verklaart de interesse 
die is ontstaan voor de inspanningen van E-Zuid op het gebied van 
CO2 neutrale energievoorziening, neergelegd in het rapport 
EnegyNL2050. Een rapport dat ook met parlementsleden is gedeeld,
vermeld is in de Ingenieur en op de KIVI jaarcongres sessie cyclus 
wordt gepresenteerd door Koen Huizer en Eric Persoon, met 
ondersteuning van Jasper Vis (Tennet). Paul van Moerkerken geeft 
aan dat er veel correspondentie bij het KIVI binnenkomt met vragen
over en verzoeken voor technische achtergrond informatie



b. Henk Baart haalt een uitspraak van onze bestuursvoorzitter aan 
waarin aangegeven wordt dat je niet moet vragen wat het KIVI voor
jou kan beteken, maar dat je jezelf moet afvragen wat jij voor het 
KIVI kan beteken. Dit geldt voor meerdere onderwerpen, maar was 
ook zeer bedoeld om ervoor te zorgen dat het KIVI (weer: woordje 
van de voorzitter) meer maatschappelijke relevant kan worden.

c. Om 21.10 uur sluit de voorzitter de vergadering met de beste 
wensen voor een mooie en gezonde december maand en de wens 
dat we elkaar volgend jaar ook weer meer persoonlijk kunnen 
ontmoeten.

d. Met dank aan Paul van Moerkerken (voorbereiding en 
penningmeester) en Henk Baart (ms-Teams techniek) voor hun 
ondersteuning bij deze mesteams vergadering.

<<


